
Protokół Nr 53/2023

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim
w dniu 8 lutego 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz zaproszeni
goŚcie:

1.
2.
3.

Dyrektor Żłobka - Danuta Daszkiewicz;
p.o. Kierownika Klubu Dziecięcego - Maria Tyda;
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.
3.
4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Analiza wydatków sołectw i osiedli za 2022r.;
Kontrola funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny za 2022r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3ęto jednogłośnie.

Ad.2. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji infornnację w sprawie realizacji budżetów
jednostek pomocniczych gminy za 2022r. Ponadto przedstawiła szczegółowe wydatki Sołectwa
Teklanowo i Sołectwa Wysoka Krajeńska (inforrnacje stanowią za%czniki do niniejszego
protokołu). Zaznaczyła, że jednostki wykonały swoje budżety w 99-l OO% - ach. Wydatki w
sołectwach przeznaczone były głównie na działalność kulturalną i utrzymanie świetlicy, oraz
w mniejszym stopniu na bieżące utrzymanie dróg.
Pani Szlezer zapytała czy świetlice wiejskie otrzymują jakąś rekompensa%: znacznych kosztów
ogrzewania węglem. Skarbnik Gminy odpowiedziała przecząco. Pani Pająk powiedziała, że
większość świetlic jest obecnie zamkniętych właśnie ze wzg%du na koszty ogrzewania. Pani
Szlezer powiedziała, że świetlice będą niszczeć, jeśli będą zamknięte ca% zimę. Skarbnik
Gminy powiedziała, że w świetlicach są prowadzone zajęcia, ale nie w pełnym wymiarze ze
względu na koszty ogrzewania. Pan Kąkol zapytał czy sołectwa nie mogą zakupić opału
zastępczego, zamiennego np. drewna. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że niektórzy kupują
drewno, ale przeważnie są to piece zasypowe, gdzie nie ma możliwości palenia drewnem.
Pani Szlezer zapytała czy fundusze trafiające do sołectw są zwiększane o wskaźnik inflacji, czy
może środki są przyznawane uznaniowo. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że wysokość budżetu
ustalona została w ustawie o funduszu sołeckim. Oblicza się to na podstawie liczby
mieszkańców danego sołectwa i wielkości dochodów budżetu gminy w roku poprzednim.
Dodała, że gmina otrzymuje zwrot środków w oparciu o realizację budżetów sołeckich, obecnie
jest on na poziomie ponad 20%, ale z roku na rok jest coraz niższy. Pani Szlezer poruszyła
sprawę wynajmowania świetlic. Skarbnik Gminy powiedziała, że praktycznie nie ma miesiąca
bez wynajmu świetlicy, stawki ksztanują się od 1 50zł. do 350zŁ Pani Szlezer zapytała, czy w
świetlicach organizowane są zajęcia podczas ferii lub części wakacji. Zapytała także, czy jest
możliwość, aby świetlice pobiera§ drobne opłaty od rodziców dzieci uczęszczających na te
zajęcia, tak aby pokry«5 część kosztów. Pani Skarbnik powiedziała, że większość świetlic
organizuje takie przedsięwzięcia, natomiast opłaty czy częściowa rekompensata kosztów to
kwestia dogadania się z rodzicami.
Komisja po dokonaniu analizy przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.
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Ad.3. Komisja przcprowadziła kontrolę funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny
za 2022r. (protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi za%cznik do niniejszego protokoi).

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swo5ego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu styczniu br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Grzeca zasygnalizował problem z terminowym wywożeniem odpadów komunalnych.
Pani Pająk powiedziała, że temat był również poruszany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa,
tam Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa poinformowai iż część
wywozów (około 60%) od nowej firmy przejmie Zakład Gospodarki Komunalnej. Pan Juhnke
zaznaczyl że wywożenie z terenu spółdzielni mieszkaniowej wygląda fatalnie.

Komisja postanowiła, że wystąpi z wnioskiem o doprowadzenie do terminowego
wywozu odpadów komunalnych.

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Aalur Ju?e - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. Leszek Kąkol - Członek

4. Robert Sieg - Członek

5. Barbara Szlezer - Członek
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